
Referat af Bestyrelsesmøde i Tinkerup Grundejerforening 
 
Lørdag den 30. marts 2019 kl. 11-14 hos Jesper Stig Olsen, Mosevangen 14, 3250 Gilleleje. 

 
Til stede: Bestyrelsen samt revisorsuppleant; desuden Drænudvalget ved Jesper Stig Olsen og 
Klaus Hoffmann. 
Afbud: Revisor Aage Michelsen. 

 
Dagsorden: 

 
1. Gennemgang af referat fra bestyrelsesmødet 13. oktober 2018. 

Bestyrelsen gennemgik referatet med særlig opmærksomhed på de opgaver, de enkelte 
medlemmer havde påtaget sig på sidste bestyrelsesmøde, og som ville blive taget op 
under de følgende relevante punkter. Derudover ingen bemærkninger. 

2. Fastlæggelse af dato (den 26. maj i praksis eneste mulighed) samt dagsorden for 
generalforsamlingen 2019. Spørgsmål om sted for afholdelse af generalforsamlingen – 
efter sidste års møde med kommunen ikke noget problem med opstilling af pavillon på 
vejen.  
Der var enighed om tid og sted. Grundejere Mosevangen 1 og 2 orienteres forud. Steen 
Bolbroe kontakter teltfirmaet. Til dirigent ville man foreslå revisor/revisorsuppleant. 

3. Ændringsforslag til vedtægterne: Er der noget aktuelt behov? 
Der skønnedes ikke at være et sådant behov til stede. 

4. Økonomi. Regnskaberne fremlægges af kassereren (Sussi Werner). Fuldmagter til 
disposition over foreningens konti. 
Kassereren redegjorde for det udsendte reviderede regnskab samt budgettet, der 
tiltrådtes. Posten Hjemmeside udvides med ”anden kommunikation” – og forhøjes med 
1000 kr. Posten Arrangementer forhøjes med 500 kr. Festudvalget tildeles max. kr. 1000 
til midsommerarangement på stranden. Der hensættes et beløb hvert af de kommende år 
til afholdelse af særarrangement ved foreningens 75-års jubilæum i 2024. Der investeres 
ikke fremover i aktier, men den aktuelle portefølje bevares for at undgå tab. Ingen 
kontingentrestancer p.t. Fuldmagter til konti er tilvejebragt for formand og kasserer. 

5. Grenafhentning, forslagsvis 11.6. og 10.9. 
Bestyrelsen tiltrådte datoerne, gennemgik den udsendte redegørelse fra det på sidste 
bestyrelsesmøde nedsatte udvalg og besluttede på grundlag heraf at trykke en vejledende 
folder, der omdeles til alle medlemmers postkasser (omkostning ca. 700 kr.). Teksten 
lægges samtidig på hjemmesiden. 

6. Hjemmesiden (se på Internettet ”tinkerupgrundejerforening”). 
Bestyrelsen lægger al info på hjemmesiden om datoer for generalforsamling, 
grenafhentning, midsommerfest mv. 

7. Kriminalitet i området stadig på retur – formentlig takket være øgede sikringstiltag. Der 
har dog været et par indbrud i det forløbne halvår. Fortsat bakke op om Nabohjælp. 
Dorthe Rohmann-Sønderby har uddelt foldere om Nabohjælp i postkasserne. Stadig flere 
har installeret alarmer, men Steen Bolbroe vil uddele brochurer i postkasserne med 
opfordring til alarminstallationer. 
Bestyrelsen drøftede modtagne tilbud om fremmøde ved generalforsamlingen af 
konsulenter fra Tryg/Nabohjælp hhv. Verisure alarmsystemer uden omkostning for 
foreningen og vedtog at acceptere tilbuddene. Steen Bolbroe vil aftale nærmere med de 
pågældende. 



8. Kommunikation via e-mail (Sussi Werner).  
Det konstateredes, at kommunikationen fungerer, men at der ikke er mange 
henvendelser. Bestyrelsen vil annoncere tidspunkter for generalforsamling mv. i god tid 
via e-post. 

9. Beretning fra Drænudvalget. Spørgsmål om oprensning af div. ådræn og skelgrøft. 
Jesper Olsen redegjorde på udvalgets vegne for status. Kommunen har ikke været så 
effektiv som lovet i sagen. Udvalget følger op over for chefen for teknik og miljø-
forvaltningen mht. mulig besigtigelse sammen med en repræsentant for kommunen. 
Drænudvalget indhenter overslag fra entreprenør (Nordkysten) og forelægger det for 
kommunen. På sigt må der nok inddrages advokatbistand. 

10. Vejlauget. Asfalten stadig i god stand efter sidste års reparationer. Rydning hhv. 
sprøjtning af rabatter. Reparation af påkørt vejskilt. 
Bestyrelsen bekræftede, at der skal sprøjtes i år. Steen Bolbroe kontakter sprøjtefirmaet. 
Visse grundejere skal holdes til ilden mht. rydning af rabatter. Vejskiltet Åvangen ved 
Tinkerupvej skal graves op og kan rettes op af Maskinfabrikken. Dette iværksættes af 
Steen Bolbroe. 

11. Formandens beretning. 
Bestyrelsen gennemgik udkastet til formandsberetning og tilføjede spørgsmålet om 
aktieinvesteringer, jf. referatets punkt 4. Desuden opdateres beretningen faktuelt inden 
generalforsamlingen. Herefter tiltrådtes beretningen. 

12. Fastsættelse af kontingent for indeværende år.  Uændret. 
Bestyrelsen tilsluttede sig uændret kontingent. 

13. Valg af formand. Charlotte Udengaard genopstiller. 
Bestyrelsen udtrykte støtte til Charlotte Udengaards kandidatur 

14. Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er Erik Wenzel, Jørgen Lilje-Jensen og Sussi 
Werner samt Inge-Lise Bielecki (ikke længere valgbar). Hvem genopstiller?  
Følgende tilkendegav at være villige til genvalg: Erik Wenzel, Jørgen Lilje-Jensen og 
Sussi Werner. 

15. Valg af revisor og suppleant.  
Bestyrelsen har forstået, at revisor Aage Michaelsen (fraværende) er villig til genvalg. 
Revisorsuppleant Lisbeth Hoffmann bekræftede ligeledes at ville genopstille. 

16. Kystsikring. Yderligere møde afholdt af kommunen – uafklaret, hvad der skal ske, 
navnlig spørgsmålet om udgiftsfordelingen. 
Bestyrelsen afventer under fastholdelse af sin holdning, dvs. at der må være tale om 
offentlig finansiering. 

17. Velkomstskrivelse – opdatering? 
Oplysningerne om bestyrelsen, div. telefonnumre mv. opdateres. 

18. Tinkerup Å – kommunalt rørlægningsprojekt. Intet nyt. Afventer udvalgsbesigtigelse. 
Skal det med på generalforsamlingen? 
Besluttet at drøfte det på generalforsamlingen under punktet formandsberetning. 

19. Eventuelt. 
Formanden takkede på foreningens vegne det afgående medlem Inge-Lise Bielecki for 
hendes store indsats i bestyrelsesarbejdet. 

 
 
 
Charlotte Udengaard   Jørgen Lilje-Jensen 
Formand    Referent 


